

AKHBAR : BERITA HARIAN

MUKA SURAT : 6

RUANGAN : NASIONAL

Penularan COVID-19

Kluster pengebumian dikesan di tiga negeri

Dikenali Kluster Kampung Gedang babit Melaka Selangor, Johor

Oleh Rafidah Mat Ruzki
fidahruzki@bh.com.my

Putrajaya: Kluster COVID-19 membabitkan majlis pengebumian yang dikesan di beberapa daerah di Melaka, Johor dan Selangor antara 11 kluster baharu yang dilaporkan semalam.

Ketua Pengarah Kesihatan, Tan Sri Dr Noor Hisham Abdullah, berkata Kluster Kampung Gedang itu membabitkan Alor Gajah dan Melaka Tengah di Melaka, Petaling di Selangor serta Johor Bahru di Johor.

Beliau berkata, sehingga kini 35 daripada 86 individu yang disaring dalam kluster itu dikesan positif COVID-19.

"Kes indeks kluster ini seorang wanita warganegara berusia 61 tahun dari Kampung Gedang, Alor Gajah yang dilaporkan positif COVID-19 pada 25 Februari hasil saringan individu bergejala.

"Kes mula bergejala pada 16 Februari dan kluster ini membabitkan sebuah majlis pengebumian yang berlangsung pada 14 Februari lalu.

"Nama Kluster merujuk kepada lokality penularan kes yang dilaporkan berlaku, iaitu di Kampung Gedang, Alor Gajah," katanya dalam kenyataan semalam.

Turut dikesan satu kluster membabitkan pusat jagaan warga emas, iaitu Kluster Jalan Anak Gasing di Petaling, Selangor;



Petugas kesihatan melakukan suntikan vaksin Pfizer BioNtech pada seorang kakitangan Hospital UiTM, Sungai Buloh, semalam.

(Foto Aizuddin Saad/BH)

membabitkan kes indeks seorang wanita berusia 88 tahun yang mula bergejala pada 19 Februari lalu dan dilaporkan positif pada 27 Februari hasil saringan individu bergejala.

"Sehingga hari ini (semalam), sejumlah 32 individu sudah disaring, dengan 20 kes dikesan positif COVID-19 dalam kluster ini," katanya.

Dr Noor Hisham berkata, sembilan kluster lagi yang dilaporkan semalam adalah berkaitan tempat kerja, iaitu Jalan Perubatan, Tapak Bina Jalan MP, Balakong Satu dan Jalan Utarid di

Selangor; Jalan DPB Lima di Johor; Jalan Bachok di Kelantan; Jalan PKNK 1/6 di Kedah dan Sri Jelutong di Pahang serta Jalan Sikamat Lama di Negeri Sembilan.

Semua 11 kluster baharu menyumbang kepada 1,163 kluster jangkitan COVID-19 yang dikesan di negara ini.

Dr Noor Hisham berkata, sehingga kini, 676 kluster diisytiharkan tamat, termasuk 13 kluster semalam, iaitu Kluster Usaha, Kluster Jalan Timah Dua, Kluster Bukit Sekubong, Kluster Jalan Kinabenua, Kluster Tapak Bi-



Kes indeks kluster ini seorang wanita warganegara berusia 61 tahun dari Kampung Gedang, Alor Gajah yang dilaporkan positif COVID-19 pada 25 Februari hasil saringan individu bergejala.

Dr Noor Hisham Abdullah, Ketua Pengarah Kesihatan

na Presint Tujuh, Kluster Jalan Sejahtera, Kluster Jalan Sula-man, Kluster Jalan Menerung, Kluster Tapak Bina Sri Petaling, Kluster Jalan Keluli, Kluster Kebor Air; Kluster Jalan Rantau-Siliau dan Kluster Seri Lanang.

Beliau berkata, setakat ini 487 kluster masih lagi aktif.

Katanya, 74 kluster mencatatkan pertambahan kes baharu semalam dan kluster dengan pertambahan kes baharu tertinggi adalah Kluster Batu Empat dengan 198 kes, manakala Kluster Jalan Pelabuhan (128) dan Kluster Jalan DPB Lima (32).

1,745 kes direkod termasuk dua jangkitan import

Putrajaya: Sejumlah 1,745 kes positif baharu COVID-19 direkodkan setakat tengah hari semalam, menjadikan jumlah kes kumulatif di negara ini meningkat kepada 305,880 kes dengan 24,025 kes aktif.

Ketua Pengarah Kesihatan, Tan Sri Dr Noor Hisham Abdullah, berkata 1,743 kes membabitkan penularan tempatan merangkumi 1,037 warganegara atau 59.5 peratus, manakala dua jangkitan import membabitkan warga asing.

Beliau berkata, Selangor melaporkan kes harian baharu ter-

tinggi dengan 640 kes atau 36.7 peratus dan daripada jumlah itu sebanyak 503 kes atau 78.6 peratus adalah daripada kluster dan saringan kontak rapat COVID-19 yang aktif dijalankan di lapangan.

Katanya, ia diikuti Johor 376 kes atau 21.5 peratus dan Sarawak 139 kes (8.0 peratus).

Sebanyak 47 kes atau 2.7 peratus yang dilaporkan pula adalah berkaitan kluster di penjara yang membabitkan Kluster Telok Mas dengan 20 kes, Kluster Tembok Pengkalan Chepa (13), Kluster Damai Pelangi (13) dan Klus-

ter Penjara Jalan Sungai Jelok satu kes.

"Seramai 195 pesakit COVID-19 kini dirawat di unit rawatan rapi (ICU) dengan 95 daripadanya memerlukan alat bantuan pernafasan," katanya dalam kenyataan semalam.

Selain itu, Dr Noor Hisham berkata, sebanyak tujuh kematian direkodkan menjadikan jumlah kematian membabitkan COVID-19 di negara ini sebanyak 1,148 atau 0.38 peratus daripada keseluruhan kes yang dilaporkan setakat ini.

"Kes kematian pada hari ini

(semalam) membabitkan dua kes di Kuala Lumpur dan masing-masing satu kes di Selangor, Sarawak, Sabah, Johor dan Kelantan.

"Sebanyak enam kes membabitkan warganegara dan satu kes bukan warganegara, semuanya berusia antara 50 hingga 86 tahun dan menghidap pelbagai penyakit kronik," katanya.

KKM juga merekodkan jumlah kes sembuh 2,276 kes menjadikan jumlah kumulatif kes pulih sepenuhnya sebanyak 280,707 kes atau 91.8 peratus daripada keseluruhan kes yang dilaporkan di Malaysia setakat ini.